
 
Zápis č. 16/2011/VIII z jednání

Rady města Rokytnice v Orlických horách ze dne 22.8.2011
 
Přítomno 5 členů RM. Rada města schvaluje ověřovateli zápisu pana Mgr. Zdeňka Duška a pana Petra Mareše. Rada města
schvaluje zapisovatelkou zápisu paní Ladu Vídeňskou, pracovnici Městského úřadu Rokytnice v O.h.
 
Hlasováno o návrhu 5 pro 0 proti 0 zdržel
 
Jednání zahájeno v 16,00 hodin.
 
Starosta města Petr Hudousek konstatoval, že veškerý podkladový materiál k projednávaným bodům byl uveřejněn na
intranetu Města Rokytnice v O.h.
 
1) Schválení programu jednání
Starosta přečetl návrh programu. Ze strany radních nebyly podány žádné doplňující návrhy.
Rada města schvaluje: předložený návrh programu jednání.
Hlasováno o návrhu 5 pro 0 proti 0 zdržel.
 
2) Výzva k předložení nabídky „Technický dozor a koordinátor BOZP pro projekt: Obnova bývalé sýpky Rokytnici v O.h. pro
umístění stálé muzejní expozice“.
Starosta seznámil přítomné s výzvou k předložení nabídky, jde o tzv.nízkou zakázku, kdy max.cena cena bez DPH je 148.tis.,
dále doporučil nechat konečný výsledek zkontrolovat  Centrem evropského plánování a.s. Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje: výzvu k předložení nabídky „Technický dozor a koordinátor pro projekt: Obnova bývalé sýpky
v Rokytnici v O.h. pro umístění stálé muzejní expozice“.
 
3) Výběrové řízení – Výstavba ČOV pro bytové domy v k.ú.Horní Rokytnice
Starosta předložil přítomným výsledek výběrového řízení na dodavatele díla“ Výstavba ČOV pro bytové domy v k.ú.Horní
Rokytnice“. Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje: výsledek výběrového řízení na dodavatele díla „Výstavba ČOV pro bytové domy v k.ú.Horní
Rokytnice“.
 
4) Dodatek 1 ke Smlouvě o dílo – Jana Adamovičová
Starosta podal informaci k Dodatku ke Smlouvě o dílo, kdy zhotovitel Jana Adamovičová dodal elektrický naviják typ COME
UP 9000i, jde změnu oproti původní uzavřené Smlouvě. Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje: Dodatek 1 ke Smlouvě o dílo – Jana Adamovičová.
 
5) Návrh nájemní smlouvy – Lesy ČR a Povodí Labe Hradec Králové
Starosta seznámil přítomné s návrhem nájemní smlouvy s Lesy ČR a Povodí Labe Hradec Králové, konkrétně areál
lyžařského vleku a umělé zasněžení Farský kopec Rokytnice v Orlických horách. Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje: podání žádosti o uzavření nájemní smlouvy s Lesy ČR Rychnov n.K. a Povodí Labe Hradec Králové.
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města: zahájit jednání ve věci vyjmutí z lesního půdního fondu a podání žádosti
k odprodeji, konkrétně areálu lyžařského vleku a umělé zasněžení Farský kopec Rokytnice v Orlických horách.
 
6) SÚS Hradec Králové – seznámení se záměrem vybudování montovaného skladu
Starosta podal informaci SÚS Hradec Králové o vybudování dočasné stavby montovaného skladu na uložení mechanizace.
Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje: záměr SÚS Hradec Králové o vybudování montovaného skladu.
 
7) Žádost o uzavření Smlouvy spol. s r.o. ADIE Prostějov
Starosta seznámil přítomné s žádostí společnosti ADIE s.r.o. Prostějov o uzavření pronájmu části pozemku na místním
hřbitově za účelem provozování umístěného prodejního automatu na svíčky. Rada města po krátké diskuzi rozhodla
zveřejnit záměr o pronájmu předem známému zájemci.
Rada města schvaluje: zveřejnění záměru pronajmout část pozemku v rozsahu 0,5 m2 u urnového háje předem známému
zájemci.
 
8) Žádost o pronájem nemovitosti [skrytý údaj]  par.č.402/8, 443/5, 443/6, 443/7 k.ú. Panské Pole
Starosta seznámil přítomné s žádostí  [skrytý údaj]  o pronájem nemovitosti. Rada města po krátké diskuzi rozhodla
neschválit záměr pronájmu požadovaných pozemků.
Rada města bere na vědomí: žádost o pronájem pozemků par.č. 402/8, 443/5, 443/6, 443/7 k.ú. Panské Pole
podanou  [skrytý údaj]



Rada města neschvaluje : zveřejnění záměru pronajmout pozemky par.č. 402/8, 443/5, 443/6, 443/7 k.ú. Panské Pole
 
9) Žádost o prodej nemovitosti  [skrytý údaj]  par.č. 443/5, 443/6, 443/7, 402/8 v k.ú. Panské Pole
Starosta seznámil přítomné s žádostí  [skrytý údaj]  o prodej nemovitosti výše uvedených parcelních čísel. Rada města po
krátké diskuzi rozhodla vzít žádost  [skrytý údaj]  na vědomí.
Rada města bere na vědomí: žádost paní  [skrytý údaj]  o prodej nemovitostí.
Rada města ukládá : předložit žádost k projednání zastupitelstvu města
Rada města doporučuje ZM: vzít žádost na vědomí do doby než budou ze strany žadatelky předloženy podklady potřebné
k posouzení žádosti
 
10) Projekt vycházkových okruhů Rokytnice v Orlických horách
Starosta podal informaci o projektu vycházkových okruhů Rokytnice v O.h. Pracovní skupina, která pracovala na tomto
projektu navrhla okruhy, které by byly doplněny také o informační panely. Jde o okruhy vnitřní tzv. městský a vnější, který
vede po okolí Rokytnice v O.h. Nyní je možné podat žádost o dotační titul – LEADER, do tohoto projektu by byl také zapojen
Klub českých turistů, který by provedl značení. Rada města po krátké diskuzi ukládá zjistit bližší podmínky k získání podpory
tohoto projektu.
Rada města ukládá: zjištění podmínek k získání podpory projektu vycházkových okruhů Rokytnice v O.h.
Zodpovídá: starosta                                                             Termín: ihned
 
11) Informace k prodeji zámku v Rokytnici v Orlických horách
Starosta podal informaci přítomným o setkání s novým majitelem zámku Rokytnice v O.h. Seznámil radní se záměrem
nového majitele zámku s jeho postupnou revitalizací a s informací, že nový majitel považuje Město Rokytnice v O.h. za
hlavního partnera při budoucím využívání této nemovitosti ze strany návštěvníků města a občanů. Rada města po krátké
diskuzi bere podanou informaci na vědomí.
Rada města bere na vědomí: informaci o novém majiteli zámku Rokytnice v Orlických horách.
 
12) Různé – zbytky domu č.e. 43
Mgr. Dušek upozornil na rozpadlý dům v objektu kasáren č.e. 43 , jehož majitelem je  [skrytý údaj [skrytý údaj] . Tento dům
při příjezdu do Rokytnice v O.h. vlakem je velmi špatnou vizitkou města a považuje je také za nebezpečný. Rada města po
krátké diskuzi ukládá zjistit informace o stavu budovy na stavebním odboru a postupu při nařízení demolice a ceně za její
provedení.
Rada města ukládá: zjistit informace o stavu budovy a postupu při nařízení demolice a její ceně.
Zodpovídá: starosta                                                             Termín: do příští RM
 
 
O usnesení Rady města hlasováno jako o celku: 5 pro, 0 proti, 0 zdržel.
 
 
Jednání ukončeno: v 18,30 hodin.
 
 
                                                                       Petr Hudousek, starosta města
 
Ověřovatelé:
Mgr. Zdeněk Dušek
Petr Mareš
 


